
 
Aan : Jelly Stapert, griffier statencommissie omgevingsbeleid 
Afschrift  : Berta de Leeuw 
Van : Ane J. Anema (toestelnummer: 54 08)                 code: IVH-vragenmegastallen 
Datum : 18 februari 2009 
Onderwerp : beantwoording mondelinge vragen statenfracties Groen Links  
                              en Socialistische Partij m.b.t.  megastallen  
 
 
MEMO 
 
In de statencommissie omgevingsbeleid van 14 januari 2009 zijn door de fractie van Groen 
Links 2 vragen gesteld met betrekking tot megastallen aan gedeputeerde Haarsma: 
1. gevraagd is om een  afschrift van de gs-brief aan de Drentse gemeenten m.b.t. 

intensieve veehouderij en schaalvergroting en het antwoord hierop. 
2. wat is de strekking van de opmerking dat het bestemmingsplan Nijensleek, Polderweg 1 

(“mega”varkensstal Voesten)  ter visie is gelegd en niet is ingetrokken. 
 
Nagenoeg dezelfde vragen zijn gesteld in de statenvergadering van 4 februari 2009 door de 
Socialistische Partij. 
 
Antwoord 
 

1. De gevraagde brief van 17 oktober 2008 aan de colleges van b en w van de Drentse 
gemeenten over intensieve veehouderij en schaalvergroting is in afschrift bijgevoegd.                        
De brief is opgesteld na een plaatsgevonden inventarisatie-ronde bij de gemeenten 
om na te gaan in welke gemeenten er plannen bestaan die wijzen op forse uitbreiding 
van intensieve veehouderijbedrijven. In de brief wordt gevraagd de provincie in een 
vroegtijdig stadium bij dergelijke plannen te betrekken. Als dergelijke plannen er niet 
zijn dan wordt ook niets van de gemeenten verwacht.  

 
2. Recent is er overleg geweest met de wethouder ruimtelijke ordening van de 

gemeente Westerveld. De wethouder heeft uitgesproken dat de behandeling van de 
bij de gemeente ingediende aanvraag voor een milieuvergunning wordt voortgezet 
overeenkomstig de wettelijk voorgeschreven procedure.                                              
Verder is afgesproken dat voordat het bestemmingsplan Nijensleek, Polderweg 1 ter 
visie wordt gelegd eerst overleg zal plaatsvinden tussen de wethouder en de leden 
van ons college Haarsma en Munniksma.    

 
 
Reacties gemeenten 
 
In september zijn alle gemeenten telefonisch / per mail benaderd en hebben ook telefonisch / 
per mail gereageerd. Het bleek dat slechts bij enkele gemeenten plannen bekend waren van 
ondernemers wat betreft forse uitbreiding van bestaande intensieve veehouderijbedrijven. Dit 
betrof Aa en Hunze: 1 geval. Emmen: 3 gevallen. Westerveld: zoals bekend gaat het hier om 
de uitbreiding van het bedrijf van Voesten aan de Polderweg 1  te Nijensleek. De overige 
gemeenten gaven aan dat in hun gemeenten geen gevallen speelden als genoemd.                
Niet is gebleken dat in vorenstaande opgave sindsdien verandering is opgetreden.   
 
 
Bijlage: gs-brief van 17 oktober 2008 m.b.t. intensieve veehouderij en schaalvergroting 


